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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau och miljö- och 
stadsbyggnadsnämndens ordförande Cathrin Bergenstråhle: 
 
 
Majoriteten har precis i dagarna presenterat en satsning på Nackaidrotten fram till 2029 på hemsidan. 
Många kritiker anser att även om det är bra att man gör detta så räcker det inte och Vänsterpartiet lutar 
mot att anse det vara otillräckligt även om vi ännu inte har analyserat satsningen färdigt. Framförallt är 
vi oroliga för att det inte finns utrymme i stadsplaneringen för att kunna få plats med olika typer av 
idrottsanläggningar som behövs. 
 
Har ni i majoriteten planer på att göra mer för att ge utrymme för Nackaidrotten än den nu 
presenterade satsningen? 
 
Amanda Sandholm, Vänsterpartiet 


